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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentjük, hogy írásbeli választ igénylő kérdést

kívánunk intézni Juhász Endre Miniszter úrhoz

„Lesz e lehetőség egészségügyi infrastruktúra fejlesztésre, pályázati úton

pótlólagos források bevonására azoknak az egyébként is szegény

önkormányzatoknak, ahol nincs fekvőbeteg ellátás"

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A Tiszazug még ma is az ország egyik leghátrányosabb helyzetű kistérsége . A

hátrányos helyzet mellett az egészség terén sem állunk fényesen, hiszen a 41

ezer térségben élő között folyamatosan növekszik a mozgásszervi, szív- és

érrendszeri betegek száma .

Írásbeli választ igénylő kérdés



A mozgásszervi betegek ellátása Kunszentmártonban, az Egészségügyi

Központban (Szakrendelő), valamint Cserkeszölőben történik, ahol 1989 óta

működik mozgásszervi szakrendelés, fizikoterápiás-, hydro-, balneoterápiás

kezelés . Ezen feladatok ellátására mindkét helyen kevés alapterületű

kezelőhelyiség áll rendelkezésre, amelyekre ráférne a korszerűsítés .

A kistérség lakossága Cserkeszőlő fürdő jellegére való tekintettel nyáron

megtöbbszöröződik . Ráadásul a növekvő betegforgalom, illetve a jó

megközelíthetőség, centrális elhelyezkedés (44-es főút mellett) igényli, hogy

Cserkeszőlő ne csak nyáron, hanem télen is fogadhasson gyógyulni vágyókat . E

mellett egy új gyógycentrum megépítésére, valamint a székhely település Városi

Egészségügyi Központja fizikoterápiás részlegének teljes felújítására ill .

szolgáltatásának bővítésére is nagy szükség lenne .

Egy tervezett pályázati kiírás értelmében térségünk nem tudna pályázni, mivel a

kiírás fekvőbeteg ellátást nyújtó intézményt feltételez, lekötött kapacitással és

kórházi ággyal . A térség számára olyan jellegű kiírás lenne kedvező, amely

lehetővé tenné csak járó beteg szakellátással rendelkezők pályázását is .

A fentiek alapján kérdezzük a Miniszter Urat, hogy lesz-e lehetőség

egészségügyi infrastruktúra fejlesztésre, pályázati úton pótlólagos források

bevonására azoknak az egyébként is szegény önkormányzatoknak, ahol

nincs fekvőbeteg ellátás?

Kérdésünkre várjuk Miniszter úr írásbeli válaszát .

Budapest, 2004 . február 26 .
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